

**GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE**

**ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE**

RESTRICTED

L/5383

20 October 1982

Limited Distribution

Original: English/
anglais

SOUTH PACIFIC REGIONAL TRADE AND ECONOMIC CO-OPERATION AGREEMENT

The following communication dated 11 October 1982 has been received from the Permanent Mission of New Zealand.

I have been asked by my authorities to inform you that New Zealand has extended the provisions of the South Pacific Regional Trade and Economic Co-operation Agreement (SPARTECA) to the Republic of Vanuatu, with effect from 1 January 1982, and to the Republic of Nauru, with effect from 1 October 1982.

ACCORD DE COOPERATION COMMERCIALE ET ECONOMIQUE
POUR LA REGION DU PACIFIQUE SUD

La Mission permanente de la Nouvelle-Zélande a fait parvenir au secrétariat la communication suivante en date du 11 octobre 1982.

Les autorités de mon pays m'ont chargé de vous informer que la Nouvelle-Zélande a étendu l'application des dispositions de l'Accord de coopération commerciale et économique pour la région du Pacifique Sud (SPARTECA) à la République de Vanuatu, à compter du 1er janvier 1982, et à la République de Nauru, à compter du 1er octobre 1982.